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Aan: College van Burgemeester en Wethouders 
 Postbus 501 
 2990 EA Barendrecht 
 
 
Betreft: Advies MAB – Beëindiging minimapolis gemeente Barendrecht 
 
 
Barendrecht, 19 november 2024 
 
 
Geacht College, 
 
In Barendrecht is besloten om de collectieve zorgverzekering voor inwoners met een laag inkomen te beëin-
digen per 1 januari 2025. 
 
Op 8 oktober 2024 heeft uw Maatschappelijke Adviesraad in haar ongevraagde advies over de gemeente-
lijke begroting 2025 al aandacht gevraagd voor het minimabeleid en meer specifiek voor de afschaffing van 
de minimapolis. Wij spraken onze zorg uit over de mogelijke gevolgen voor verzekerden, en adviseerden u 
om deze nauwlettend te volgen. 
 
Nu willen we opnieuw onze zorgen uitspreken over deze maatregel en dan met name over de neveneffecten 
en de uitvoering van uw besluit. 
 
Onze zorg laat zich als volgt beschrijven: 
 
1. De minimapolis kende een uitgebreide dekking in de basis en in het aanvullende pakket. Onze zorg richt 
zich op de kosten voor de individueel te sluiten polis inclusief een vergelijkbaar dekkingspakket. Is door u bij 
uw afweging voldoende rekening gehouden met de nieuwe premiestelling voor de inwoner, die opnieuw een 
vergelijkbaar dekkingspakket wil afsluiten? Immers, indien dit leidt tot aanzienlijk hogere premies voor de in-
woners, dan wel tot een veel mindere dekking, dan kan dit nieuwe financiële problemen creëren bij de inwo-
ners. 
 
2. In aansluiting aan bovenstaand maakt uw MAB zich zorgen over het eigen risico, dat niet meer direct is 
meeverzekerd. Deze kosten van € 385,- komen nu voor rekening van de verzekerde. Deze kan hiertoe een 
aanvraag voor Bijzondere Bijstand indienen bij de gemeente. Wij vrezen dat de tijdsspanne tussen het moe-
ten betalen van dit eigen risico aan de verzekeraar en het moment dat de gemeente besluit op een verzoek 
om Bijzondere Bijstand, ook kan leiden tot onnodige financiële malaise. Daarbij is de maximale vergoeding 
vanuit de Bijzondere Bijstand gesteld op € 200,-, waardoor er zo wie zo extra financiële druk is bij de verze-
kerden.  U benoemd in dit kader dat maatwerk van toepassing kan zijn. Kunt u uw criteria hierbij toelichten 
en wij adviseren hierbij om de behoeften van de aanvrager zwaarder te laten wegen dat het mogelijk financi-
ele plafond. 
 
3. Is door u voldoende aandacht geschonken aan de ondersteuning van inwoners bij het maken van de 
juiste keuze bij het afsluiten van de nieuwe polis, maar ook ondersteuning bij vragen en problemen, die 
hierna kunnen ontstaan? Immers was niet alleen het financiële aspect voor inwoners van belang bij het af-
sluiten van een minimapolis, maar zeker ook het gegeven dat daarmee duidelijke en korte lijnen ontstonden 
bij het stellen van vragen en bij onduidelijkheden omtrent de verzekering. Een simpele verwijzing naar de 
ziektekostenverzekeraar kan voor een aantal inwoners een (te) hoge drempel zijn. Wij begrijpen dat u voor-
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nemens  bent om, bij de overgang van de minimapolis naar de individuele polis, spreekuren voor deze inwo-
ners te organiseren. Wij adviseren u deze spreekuren ruimhartig in te vullen en adviseren tevens om deze 
spreekuren ook ruim na de overgang in stand te houden. 
 
4. Tot slot vragen wij uw aandacht voor die inwoners die binnen de huidige minimapolis, door individuele om-
standigheden, een groot beroep doen op vergoedingen uit de basispolis. Voor hen is het evident moeilijk, zo 
niet onmogelijk om zondermeer over te stappen naar een andere verzekeraar, die op dezelfde manier naar 
de toegekende vergoedingen zal kijken. Is hiervoor bij u aandacht geweest en heeft u verzekerden gewezen 
op dit risico? 
 
Wij verzoeken u dit schrijven inhoudelijk te beantwoorden en de ontvangst van dit advies zowel aan ons als 
aan de leden van de gemeenteraad kenbaar te maken. 
 
Hoogachtend, 
 
Namens de Maatschappelijk Adviesraad Barendrecht, 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cees Versendaal, voorzitter   Hans Onderwater MBE, secretaris 


